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Porttelefonen 

Malmö Låstjänst har tittat på vårt problem med 
uppringning och föreslår att vi ska koppla 
uppringningen till det fasta telefonnätet istället 
för till mobilnätet. Vi kommer att undersöka hur 
det kan göras och kostnad för detta. 

Sophuset och gården 

Vi har nu fått rivningslov för att riva befintligt 
sophus. Vi inväntar bygglov för det nya huset. Vår 
förhoppning är att det projektet ska bli klart i år, 
men det kan givetvis dyka upp oförutsedda 
händelser och förseningar. Eftersom arbetet med 
sophuset kommer innebära att det blir lite rörigt 
på gården avvaktar vi att engagerar entrepenörer 
för att städa gården. Planen är att göra detta då 
sophuset är klart. 

Med vänliga hälsningar 

Per Hallberg, Evalotta Elnertz, Carl Rydholm, 
Christer Larsson, Peter Zeijersborger, Thomas 
Eriksson 

 

 


